

Protokoll Styrelsemöte

Friluftsförbundet Genarp 2026-02-05

Plats: Kyrkstugan, kl 19.30-22.00

Närvarande: Christel Meijerhöffer, Mats Hjerthén, Therese Omme, Åsa Unnerbäck, Lollo Grén, Helene Hansson, Peter Ohlsson (Teams), Karin Berg (gäst under viss del av mötet, Teams)

1. Öppnande av mötet
2. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.
3. Val av mötessekreterare och justerare
Mats Hjerthén valdes till sekreterare och Åsa Unnerbäck till justerare.
4. Föregående protokoll
Vi har säkerställt att pengar efter mörkerrundan har betalats ut till gruppen (strövare 16/17).
5. Kommunikation -har alla tillgång till dokumenten i teams?
Nej, fortfarande har inte alla tillgång till Teams. Vi fortsätter att maila ut dokument som alla behöver komma åt eller läsa.
6. Årshjulet/ aktiviteter
Valborg. Strövare -16/17
Både Johanna och Jenny har påmint Strövare -16/17 som är införstådda med sitt uppdrag.
7. Årsmötet 5 mars
Årsmötet 5 mars 18:30 för macka
Verksamhetsberättelse 2025 / Resultat- och balansrapport 2025
Verksamhetsplan 2026 / Budgetförslag 2026
Åsa bokar räkmacka Mats hämtar
Jenny skickar kallelse medlemssök
Christel frågar Sara och Jan
Regionstämma Vem representerat Genarps LA på regionstämman. Stämman hålls på Tylebäck Hotell & Konferens i Halmstad den 11 april 2026 kl. 09.30-16.00.

Alla har inte möjlighet att anmäla sig till årsmötet via Äventyrshanteraren, dessa beställer vi räksmörgås åt utöver antalet anmälda till mötet.



Styrelsemedlemmarna har varit inne och läst, kommenterat och/eller ändrat verksamhetsberättelsen. Therese mailar ut en kopia för att alla ska kunna läsa dokumentet en sista gång.

Christel visade budgeten för 2026 där vi gjorde vissa justeringar, bl a tog bort LOK-stödet och ökade summan för Lufsare -12-fjällresan eftersom det är två grupper.

Åsa och Peter kan eventuellt åka på Regionstämman den 11 april.

8. Invigning av vindskyddet 7 februari

Allt är planerat och Peter tillsammans med ett antal i styrelsen kommer genomföra det från vår sida.

Therese kommer stå i invigningsgruppen tillsammans med bl a Jenny Gustafsson och en politiker då bandet klipps och vindskyddet förklaras invigt.

9. Inbjudan till att träffa Liberalerna i Lundskommun 7 april 18-19:30
medborgarhuset

Vi tillsammans med andra föreningar i byn är inbjudna för att Liberalerna vill fånga upp vad föreningarna förväntar sig av kommunen, som de sen har för avsikt att ta med till kommunledningen.

10. Läget i verksamheten. Knytte -22, Knytte -20/21, Mulle-19, Mulle -18,
Strövare-16/17, Strövare -15, Lufsare -13, 2xLufsare -12, Lufsare -11, Lufsare
-10, TVM, VuxenMulle, Tipsrundan, MTB, SUP, Vandring och gravelcykling.
Utenatten.

Knytte -22 kommer starta upp med två ledare i vår.

11. Övriga frågor

Karin presenterade sitt förslag på en ny aktivitet, "Vardagslufsare" för vardagslediga vuxna, med tanken att bilda en fast grupp på max 15 personer. De träffas 6-8 ggr per termin och går 3-5 km med utgångspunkt från Genarp inledningsvis. Nivån ska vara lätt att för alla att hänga med på och det ska inte behövas någon speciell utrustning. I vår planeras träffarna preliminärt vara på onsdagar 10.30-13.30 med följande teman:

Vandring

Lära känna igen träd på vintern

Laga mat på stormkök

Fågeltema

Blomsterbingo

Första hjälpen



Karin berättade vidare om De vilda blommornas dag den 14 juni och frågade om vi kanske skulle kunna göra någonting kring det?

På årsmötet ska vi välja ny revisorsuppleant. Valberedningen bör ha förslag på en sådan person till årsmötet, annars får vi tillsätta en under året.

Mats berättade att kommunen ändrat sättet hur föreningar ansöker om LOK-stöd. Det grundar sig i att man måste rapportera in våra träffar och deltagare i Rbok och detta stöds inte på ett digitalt sätt från Äventyrshanteraren. Därför blir det en för tung arbetsbörda för oss att registrera allt manuellt och vi kan inte söka detta stödet för våra träffar under 2025. Vi funderar vidare på det om vi ska använda oss av SportAdmin som kan överföra vår närvaro digitalt till Rbok eller om ledarna själv kan registrera närvaron i Rbok för 2026.

Nästa styrelsemöte 5 mars, hålls efter årsmötet

12. Mötet avslutas

Mötet avslutades och ordföranden tackade mötesdeltagarna.

Vid protokollet

Justeras

Mats Hjerthén 2026-02-05

Åsa Unnerbäck 2026-02-05